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§ 9  
Nya interpellationer 
 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. (2015:29) av Karin Ernlund (C) om arbetet med bilfria 

gator eller Open Streets. 

Dnr 107-884/2015 

2. (2015:30) av Karin Ernlund (C) om arbetet med att 

inrätta nya naturreservat. 

Dnr 107-885/2015 

3. (2015:31) av Yvonne Fernell-Ingelström (M) om 

konsekvenserna på arbetsmarknaden för Stockholms 

unga. 

Dnr 107-888/2015 

4. (2015:32) av Anna König Jerlmyr (M) om vita 

jobbmodellen i Stockholms stad. 

Dnr 107-889/2015 

5. (2015:33) av Andrea Ström (M) om strategin mot 

våldsbejakande extremism. 

Dnr 107-890/2015 

6. (2015:34) av Andrea Ström (M) om ekonomiskt bistånd. 

Dnr 107-891/2015 

7. (2015:35) av Dennis Wedin (M) angående hemtjänstens 

kvalitet. 

Dnr 107-892/2015 

8. (2015:36) av Lars Jilmstad (M) om ytterstadssatsningar. 

Dnr 107-893/2015 

9. (2015:37) av Joakim Larsson (M) om hotad tunnelbana. 

Dnr 107-895/2015 

10. (2015:38) av Isabel Smedberg Palmqvist (FP) om en 

kommission för social hållbarhet. 

Dnr 107-897/2015 

11. (2015:39) av Lotta Edholm (FP) om barnomsorg på 

obekväm arbetstid. 

Dnr 107-898/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 
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§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Kristin Lutz (M) ställer en fråga om Hammarbyhöjden. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Gulan Avci (FP) ställer en fråga om förtroende för borgarråd. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Rickard Wall (SD) ställer en fråga om betydelsen av 

samhällsekonomiska överväganden vid beslut om 

hastighetsgränser i Stockholms innerstad. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Stina Bengtsson (C) ställer en fråga om våldsbejakande 

extrimism. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om könsfördelning på stadens 

seminarium. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Christoffer Järkeborn (M) ställer en fråga om barnomsorg. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 11  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och 

delgivits berörda organ anmäls, bilaga 4.  


